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П Р О Т О К О Л

№1

Днес 06.11.2019 година в Ритуалната зала на Община Кнежа се проведе първото

заседание на новоизбрания общински съвет на гр. Кнежа. Присъстваха всички  17

общински съветници, избрани на проведените на 27.10.2019 г. местни избори. На

заседанието присъстваха също:

- г-н Мирослав Петров – областен управител на област Плевен;

- г-н Илийчо Лачовски - избран за кмет на Община Кнежа;

- г-н Лъчезар Желев - избран за кмет на Кметство с. Бреница;

- г-жа Лорита Желязкова - избрана за кмет на Кметство с. Еница;

- председателят и членове на Общинска избирателна комисия - Кнежа;

- служители от общинска администрация;

- представители на различни медии;

- гости и жители на община Кнежа.

Областният управител г-н Мирослав Петров поздрави новоизбраните общински

съветници, кмет на общината и кметове на кметства, като ги призова да подходят към

задълженията си отговорно и водени от принципите на политическо и гражданско

достойнство и чест. Той пожела на всички здраве и ползотворна работа, като апелира

да отстояват интересите на общината и да работят за благото на нейните жители.

Г-н Петров поясни, че на основание чл. 23, ал. 1 от Закона за местното

самоуправление и местната администрация първото заседание на новоизбрания

общински съвет се свиква от областния управител.

Съгласно чл. 30, ал. 1 във връзка с чл. 32, ал. 1 от Закона за местното

самоуправление и местната администрация и съгласно Решения №144/28.10.2019

година, №150/30.10.2019 година, №152/01.11.2019 година и №153/01.11.2019 година на

Общинска избирателна комисия за избор на общински съветници, г-н Мирослав
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Петров прочете клетвата, която общинските съветници от новоизбрания Общински

съвет повториха и се заклеха.

„Заклевам се в името на Република България да спазвам Конституцията и

законите на страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на

гражданите от Община Кнежа и да работя за тяхното благоденствие.“

Съгласно чл. 32, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната

администрация общинските съветници удостовериха полагането на клетвата си

подписвайки своите клетвени листи.

Съгласно чл. 38, ал. 4 във връзка с чл. 32, ал. 1 от Закона за местното

самоуправление и местната администрация клетва положиха и подписаха клетвени

листи:

- Г-н Илийчо ****** Лачовски, избран за кмет на Община Кнежа, съгласно

Решение №145/28.10.2019 година на Общинска избирателна комисия - Кнежа.

- Г-н Лъчезар ****** Желев, избран за кмет на Кметство с. Бреница,  съгласно

Решение №165/03.11.2019 година на Общинска избирателна комисия – Кнежа.

- Г-жа Лорита ****** Желязкова, избрана за кмет на Кметство с. Еница, Община

Кнежа, съгласно Решение №146/28.10.2019 година на Общинска избирателна комисия –

Кнежа.

Г-н Петров тържествено връчи на новоизбрания кмет на общината символите на

град Кнежа – хералдическата огърлица и ключа на града.

Г-н  Мирослав Петров даде думата на г-н Илийчо Лачовски – кмет на Община

Кнежа.

Г-н Лачовски се обърна първо към гражданите на община Кнежа, като им

благодари за гласуваното му доверие и избирането му за кмет на общината. Той

приветства всички общински съветници и ги призова да работят за благото на

гражданите на общината и да бъдат техни достойни представители в залата на

Общинския съвет, като в своята работа се ръководят само от интересите на общината и

нейните жители, загърбвайки политическата си принадлежност и пристрастия, за да се

оправдае гласуваното им доверие от гражданите на Община Кнежа.

Г-н  Мирослав Петров покани доайенът сред общинските съветници – г-н

Величко Андреев да поеме ръководството на първото заседание на Общински съвет –

Кнежа за мандат 2019-2023 година.

Г-н Величко Андреев благодари на г-н  Петров и се обърна към общинските

съветници и кметовете с призив да се прилагат принципите на доброто управление, да
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се работи за задоволяване потребностите на гражданите от общината – по добро

здравно обслужване и образование, културна и спортна дейност, подобряване на

инфраструктурата и транспортните връзки между селищата в общината и именно така -

със своята работа да оправдаят гласуваното им от жителите на общината доверие.

Г-н Величко Андреев откри първото заседание на Общински съвет – Кнежа, и

направи предложение за дневен ред с точка единствена - Избор на председател на

Общински съвет – Кнежа.

Други предложения  във връзка с дневния ред не бяха направени.

Г-н Андреев обяви процедура на гласуване по приемане на предложения дневен

ред.

Общинските съветници приеха с 17 гласа „За“ следния

Д Н Е В Е Н    Р Е Д:

1. Избор на председател на Общински съвет – Кнежа.

ПО ПЪРВА ТОЧКА: - Избор на председател на Общински съвет – Кнежа.

Г-н Величко Андреев запозна присъстващите с процедурата по избор на

председател на Общински съвет, съгласно чл. 9 от действащият към момента

Правилник за организацията и дейността на Общински съвет-Кнежа.

Той предложи да се пристъпи към съставяне на комисия по избора на

председател на Общинския съвет, като предложи тя да бъде в тричленен състав.

Не постъпиха други предложения за брой на членовете на комисията.

Г-н Андреев подложи на гласуване направеното от него предложение.

Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

За попълване състава на комисията постъпиха следните предложения:

- г-н Николай Бачийски - предложен от г-н Добромир Грамов;

- г-н Димчо Ангелов - предложен от г-н Борислав Цанковски;

- г-н Славей Тоширов - предложен от г-н Росен Пещенски.

Други предложения не бяха направени.

Г-н Андреев подложи на гласуване предложеният състав на комисията.

Гласували: „За“ - 17; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.
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За провеждането на избора бе съставена комисия в състав:

Председател: Николай Бачийски;

Членове:        1. Димчо Ангелов;

2. Славей Тоширов.

Постъпи предложение от г-н Добромир Грамов - за председател на общинския

съвет да бъде издигната кандидатурата на г-жа Катя Герговска.

Други предложения не бяха направени.

Г-н Величко Андреев даде кратка почивка за подготвянето на бюлетините, с

които ще се проведе гласуването.

След почивката председателят на комисията г-н Николай Бачийски обяви режим

на гласуване. Всеки общински съветник получи бюлетина, с която гласува, и се

подписа в списък на гласувалите за избор на председател на Общински съвет – Кнежа.

След приключване на гласуването, председателят на комисията обяви 5 минутна

почивка за обработване на резултатите.

Извърши се преброяване на бюлетините и съгласно разпоредбите на чл. 9, ал. 6

от действащият към момента Правилник за организацията и дейността на Общински

съвет – Кнежа бе съставен Протокол за резултатите от проведеното тайно гласуване.

Със 17 действителни бюлетини от 17 гласували общински съветници за председател на

Общински съвет-Кнежа бе подкрепена кандидатурата на г-жа Катя Герговска.

Общинският съвет – Кнежа взе първото си решение за мандат 2019-2023 година.

Р Е Ш Е Н И Е №1

На основание чл. 24 ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната

администрация, Общинският съвет – Кнежа

Р Е Ш И:

1. Избира за председател на Общински съвет – Кнежа г-жа Катя ******

Герговска.

Новоизбраният председател на Общински съвет – Кнежа г-жа Катя Герговска

благодари на гражданите за оказаната подкрепа и ги увери, че работа на нейните колеги

ще бъде изцяло насочена към защита интересите и развитието на общината. Тя

благодари на общинските съветници за гласуваното доверие и изрази надеждата си, че
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ще се обсъждат поставените пред общински съвет въпроси и ще се вземат правилните

за населението и общината решения без значение от личните партийни пристрастия.

Г-жа Катя Герговска подчерта увереността си , че общинските съветници ще се

обединят около общата идея – просперитета на Община Кнежа.

Г-жа Герговска благодари и на Общинска избирателна комисия за добрата

работа при организирането и протичането на изборния процес.

Председателят на Общинския съвет увери г-н Лачовски, г-н Желев и г-жа

Желязкова, че могат да разчитат на диалогичност, подкрепа и сътрудничество от

Общинският съвет за всички предложения, които са в интерес на жителите на

общината.

Г-жа Катя Герговска направи предложение на това заседание да се избере

работна група, която да изработи Правилника за организацията и дейността на

Общинския съвет и Етичния кодекс, както и да определи постоянните комисии при

Общински съвет-Кнежа и техния поименен състав. Г-жа Герговска направи

предложение работната група да бъде в петчленен състав и да се състои от по един

представител от всяка една политическа формация в Общинския съвет, като обърна

внимание, че в състава на съвета има четири групи и един представител на Местна

коалиция. Тя предложи, с цел ефективно функциониране на работната група, този

представител също да бъде включен в състава на групата.

Други предложения не постъпиха.

Председателят на Общински съвет-Кнежа подложи на гласуване предложението

за формиране на работната група.

Гласували: „За“ – 17, „Против“ – няма; „Въздържал се“ – няма.

По състава на работната група постъпиха следните предложения:

- Г-н Юли Горнишки предложи г-н Добромир Грамов от ПП „ГЕРБ“;

- Г-н Борислав Цанковски предложи г-н Димчо Ангелов от ПП ВМРО-

БЪЛГАРСКО НАЦИОНАЛНО ДВИЖЕНИЕ“;

- Г-н Асен Севов предложи г-жа Ренета Караджова от Движение за права и

свободи-ДПС;

- Г-н Росен Пещенски предложи г-н Величко Андреев от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ;

- Г-жа Катя Герговска предложи г-жа Малина Цолова от Местна коалиция

ОБДИНЕНА СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ (ПП АБВ, ПП ВОЛЯ).
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След изчерпване на дневния ред председателят на Общински съвет – Кнежа

закри тържественото заседание в 1200 часа.

Протоколчик:                                                                               Председател:

/Галина Божилова/ /Катя Герговска/


